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Närvarande: Magnus J, Bengt E, Sigbritt O, Johan S, Christina I, Bosse J, Holger J, Sonja J, 
Bert C, Annika J, Pierre Å. 
 
1. Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

 
2. Sigbritt utsågs till protokollförare. 

  
3. Bengt och Johan valdes till justeringsmän. 

 
4. Rolle Johannisson var inbjuden för att informera om sitt arbete med säker skolväg och 

busskort. Han har mätt upp och filmat samtliga skolvägar på alla öar i kommunen samt 
tagit reda på vilka regler som gäller för att en skolväg ska anses vara säker. Detta 
material har Rolle diskuterat med föräldrar, politiker, tjänstemän och Västtrafik. 
Fotöbarnen fick ett busskort med begränsat antal resor, men det räcker inte då behov 
finns för andra öars skolbarn eller trottoarer måste anläggas. Rolle har överklagat 
kommunens beslut två gånger och därför går det vidare till Förvaltningsrätten. 
 

5. Till styrelsens stora glädje hade ett flertal nomineringar till utmärkelsen Årets Fotöbo 
2017 inkommit. Det var ett svårt val bland många bra kandidater, men efter diskussion 
och omröstning enades man om en person. Denna kommer att bli uppmärksammad på 
samhällsföreningens årsmöte den 24 feb. 
 

6. Uppföljningspunkter 
• Offert på skötsel av parken (kvarstår). 
• Organisationen inför Krönikespelen diskuterades utifrån den lista med arbetsuppgifter 

som upprättats. En person har utsetts att vara huvudansvarig för att arbetet 
genomförs. För att undvika de allra tyngsta uppgifterna med att transportera och 
bygga åskådarplatser söker man efter alternativa lösningar. 

• Hjärtstartaren är uppdaterad. 
• Lista med mejladresser till samhällsföreningens medlemmar (kvarstår). 
• Holmboms café som plats för bagebröutbildning (kvarstår). 
 

7. Samrådsmötet den 24 jan med kommunen var välbesökt, positivt, kreativt och bra 
genomfört. 
 

8. Ett förslag om ändrade föreningsstadgar hade tagits fram och diskuterades. Ytterligare 
några ändringar ska tillföras. Det slutgiltiga dokumentet diskuteras och fastställs vid 
årsstämman i februari och ytterligare ett möte minst en månad senare. 
 

9. Styrelsen gick igenom vad som behöver göras inför årsmötet den 24 feb kl 15.00 i Café 
Boa och vem som gör vad.  
 

10. Styrelsens sammansättning 2018 diskuterades eftersom några medlemmar kommer att 
avgå. Det finns utrymme för att rekrytera nya medlemmar. Någon valberednings-
kommitté utsågs inte, utan alla hjälper till med förslag. 
  



 
11. Information från föreningarna: 

• Hamnen: Solceller monteras på truckgaraget i gamla hamnen för att producera grön 
el. Ny bryggdel och liten grillplats byggs i anslutning till nya gästbryggan. 

• FGIF: Lekplatsen ännu inte klar, arbetet fortsätter. Man är på gång med att försöka 
skapa ett nytt lag med ungdomar. 

 
12. Övriga frågor 

• En ny HLR-kurs är efterfrågad, men även en med inriktning på att rädda barn. 
• Ny skrivelse har gått till kommunen beträffande cykelbanan vid övergången mellan 

Söö och Fotö, vilket de bekräftat kommer att ske under 2018. 
• Pallen med informationsblad vid infarten på Fotö ska tas bort. I stället används nya, 

röda planket vid återvinningsplatsen att annonsera på. 
• En person har redan anmält sitt intresse för att till sommaren städa vid badplatsen. 
• Örådet har fått en förfrågan om vad man kan bidra med för att förbättra Vivi 

(badstuga, bastu). Föreningen kan eventuellt bidra med finansiering, men behöver ett 
underlag med kostnadsförslag att ta ställning till. 

• Frågor att ta med till nästa möte med öråden hos kommunen: Asfalten på Stora 
vägen måste förbättras ungefär där bussen vänder. När kan detta bli gjort? 
 

13. Nästa styrelsemöte bestämdes till tisdagen den 6 mars kl 19.00 i truckgaraget.  
 

14. Magnus tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 
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